

Résolu : De transmettre au Conseil, pour référence à la Commission de Législation.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte-rendu de l'assemblée du 14 juillet, 1914, p. m.

MM. les Commissaires Ainey, Côté et Hébert.
M. le Commissaire Hébert est appelé à présider.

1.—Attendu que les entrepreneurs, qui désirent soumissionner pour la construction du tunnel de l'Avenue du Parc, se plaignent du fait qu'ils ne peuvent obtenir de plans, sur lesquels ils ne peuvent soumissionner,

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu : Que l'Architecte, M. J. Emile Vanier, reçoive instructions de fournir des copies bleues du tunnel de l'Avenue du Parc, aux soumissionnaires, qui en feront la demande et qui auront fait le dépôt requis.

2.—La Société pour la Prévention de la Cruauté aux Animaux ayant sollicité une entrevue avec le Bureau,

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu : De l'inviter pour jeudi, le 16 courant, à 10.30 a.m.

3.—Soumis un rapport du Surintendant du Parc Mont-Royal, sur la demande de la "Canadian Fairs Bookings Association", pour permis de tenir une exposition en miniature, pendant la semaine des Fêtes du Centenaire Cartier, et d'utiliser à cette fin une partie de la Ferme Fletcher.

Vu qu'il s'agit, dans ce cas, d'une affaire spéciale et vu le rapport du Département en Loi,

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu : Que la demande, telle que faite, par la lettre de la Compagnie, en date du 26 juin dernier, soit accordée, pourvu que ladite exposition soit tenue sous la surveillance du Surintendant du Parc Mont-Royal.

4.—Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, transmettant un estimé du coût du pavage en bitulithic, des rues suivantes :

Rue Saint-Félix, de Saint-Jacques à Saint-Antoine..	\$3,000
Rue Aqueduc, du Marché Saint-Antoine à Saint-Antoine ..	3,720
	\$6,720

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu : De faire rapport au Conseil, recommandant le vote de ladite somme, pour la construction desdits passages, à la journée, si le Bureau le juge à propos.

5.—Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, transmettant une liste supplémentaire de pavages permanents, dont le coût s'élève à \$61,616.00.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu : De recommander au Conseil le vote des crédits ci-dessous pour la construction desdits pavages à la journée, si le Bureau le juge à propos, savoir :

Resolved: That the same be transmitted to Council for reference to the Legislation Committee.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 14th July 1914, p.m.

Present: Messrs. Ainey, Côté and Hébert. Commissioners.

Commissioner Hébert was called to the Chair.

1.—Whereas the contractors who desire to tender for the construction of the Park avenue tunnel, complain of the fact that they cannot obtain the plans on which they might tender.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the Architect, Mr. Emile Vanier, be instructed to furnish blue prints of the Park avenue tunnel to the tenderers who may ask for same, and who shall make the required deposit.

2.—The Society for the Prevention of Cruelty to Animals, having asked for an interview with the Board,

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That they be invited to meet the Board on Thursday, the 16th instant, at 10.30 a.m.

3.—Submitted a report from the Superintendent of Mount Royal Park, on the request of the Canadian Fairs Bookings Association, for permission to hold a miniature exhibition during the week of the Cartier Centennial, and to use for such purpose a part of Fletcher's Field.

As the privilege asked for is of a special character, and in view of the Law Department's report.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the said request as per terms of the Company's letter, dated the 26th June last, be granted, provided said exhibition be held under the supervision of the Superintendent of Mount Royal Park.

4.—Submitted a report from the Asst.-Chief Engineer, transmitting an estimate of the cost of laying bitulithic paving on the following streets:

St. Felix, from St. James to St. Antoine..	\$3,000
Aqueduct, from St. Antoine Market to St. Antoine ..	3,720
	\$6,720

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said sum be voted for the laying of said pavements, by day labor, if the Board deem it advisable.

5.—Submitted a report from the Asst.-Chief Engineer, transmitting a supplementary list of permanent pavings, the cost thereof aggregating to the sum of \$61,616.00.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To recommend to Council that the hereunder mentioned appropriation be voted for the laying of said pavings by day labor, if the Board deem it advisable, to wit: